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PROTOKÓŁ NR 137 / 2009 

posiedzenia 
Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 

z dnia 25 lutego 2009 roku, 
które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu. 

Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 14.00, zakończono o godz. 15.00. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Michał Piechocki    - Starosta 
2. Tomasz Kranc    - Wicestarosta 
3. Andrzej Bielecki              - Członek Zarządu Powiatu 
4. Wiesław Ewertowski   - Członek Zarządu Powiatu 
5. Andrzej Wieczorek    - Członek Zarządu Powiatu 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

6.Andrzej Sebastyański    - Sekretarz Powiatu 
7.Danuta Królczyk    - Skarbnik Powiatu 
8.Mariola Substyk   - inspektor w Biurze Rady 
9.Kinga Basiura     - referent, protokolantka 

 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 19 lutego 2009 roku. 
3. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami Zarządu. 
4. Rozpatrzenie wniosków komisji stałych Rady Powiatu. 
5. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu 
6. Uwagi i wnioski.  
 
 
Ad 1 
Przyjęcie porządku posiedzenia bez zgłaszania uwag. 
 
 
Ad 2 
Przyjęto protokół posiedzenia Zarządu z dnia 19 lutego 2009 roku. 
 
Ad 3 
Starosta uczestniczył w: 
- spotkaniu z Burmistrzem T. Kłosem i Powiatowym Inspektorem Sanitarnym,                
P. Gilewskim w sprawie jakości wody w mieście i gminie Skoki, 
- przeglądzie młodych talentów„Graj Muzyka”, 
- posiedzeniu Zarządu Stowarzyszenia „Komunikacja” w Czerwonaku, 
- otwarciu zimowej spartakiady LZS, 
- spotkaniu z Burmistrzem T. Kłosem w sprawie uruchomienia szkoły zawodowej            
w Skokach. 
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Wicestarosta uczestniczył w: 
- spotkaniu w Wielkopolskim Urzędzie Wojewódzkim w sprawie działalności Domu 
Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze,  
- posiedzeniu Komisji Zdrowia,  
- posiedzeniu Komisji Finansów, 
- spotkaniu z dyrektorem DPS w sprawie programu naprawczego i pozyskania środków 
na standaryzację placówki, 
- posiedzeniu Rady Społecznej ZOZ. 
 
Ad 4 
Zarząd Powiatu rozpatrywał wnioski komisji stałych Rady Powiatu, które przedstawiła 
M. Substyk, insp. Wydziału Organizacyjnego: 
 
1. Komisja Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 
wypracowała wnioski: 
 
1.1)  do Zarządu o rozeznanie możliwości zwiększenia środków w ramach umowy              
z nadleśnictwami za sprawowanie nadzoru nad lasami niepaństwowymi.  
 
Wniosek został skierowany do Wydziału Ochrony Środowiska tut. Starostwa celem 
rozeznania potrzeb. 
 
2. Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy wypracowała wniosek: 
 
2.1) do Zarządu o rozważenie możliwości wsparcia pozafinansowego hospicjum 
działającego przy Stowarzyszeniu ks. N. Musolffa w Wągrowcu 
 
Wniosek został skierowany do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 
 
2.2) o rozeznanie partycypacji gmin w kosztach korzystania przez swoich mieszkańców 
z noclegu w noclegowni działającej przy Stowarzyszeniu ks.N.Musolffa, 
 
Wniosek został skierowany do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie celem zbadania 
sprawy. 
 
2.3) do Zarządu o rozpatrzenie możliwości przekazania środków ewentualnie 
uzyskanych w ramach zwrotu z rozpatrzenia sprawy ustawy 203 w kwocie 1.300.000 z ł 
na zakup tomografu komputerowego do wągrowieckiego szpitala. 
 
Wniosek będzie omawiany na następnym posiedzeniu Zarządu. 
 
3. Komisja  Edukacji, Kultury, Sportu  i Turystyki wypracowała zapytanie: 
 
3.1) jak wygląda opieka popołudniowa w Bursie, ile grup wychowawczych obecnie 
funkcjonuje, ilu wychowawców sprawuje opiekę i jak rozwiązano problem opieki 
nocnej? 
 
Wniosek został skierowany do Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu celem wyjaśnienia 
sytuacji. 
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4. Komisja  Bezpieczeństwa i Komunikacji  wypracowała  wnioski: 
 
4.1) do Zarządu o to, aby po audycie zewnętrznym ZOZ dyrektor przedstawił 
sprawozdanie po kontroli na komisji bezpieczeństwa. 
 
Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 
 
Ad 5 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na dzień 26 lutego 2009 r. na godz. 8.30. 
 
Ad 6 
Wniosków nie złożono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono. 
 
 

  Protokołowała 
 

          ______________ 
              /K. Basiura/  

 
       Starosta 
 
   ____________________ 
         /Michał Piechocki/ 

 
 
 

          Wicestarosta 
 

_____________________ 
          /Tomasz Kranc/ 

 
 

 
        Andrzej Bielecki                ____________________  

 
            

        Wiesław Ewertowski         ____________________ 
 

 
            Andrzej Wieczorek           _____________________  
 
 
 
 
 

 


